
Op 1 september 1954 hebben een aantal enthousiastelingen zich van de gymnastiekvereniging 
afgescheiden om als volleybal vereniging verder te gaan.

Enkele van deze oprichters zijn u, net als leden van het eerste uur allen wel bekent, Sinnige, 
Cor, Hoonhorst, Gerard, Hein van Dam, Hoppen Oortwijn Gerard, Mej. Blom en 
H.Strijdveen.

Natuurlijk vergeten we hierbij de niet genoemde maar niet minder gewaardeerde voorzitters, 
Trainers, coaches, spelers en scheidsrechters van de Rooms-katholieke volleybal vereniging 
HEVO.

De notulen van de eerste algemene leden vergadering zijn gelukkig bewaard gebleven.
Hieruit blijkt dat door een reorganisatie van de gymnastiekvereniging ook de volleybal 
uiteindelijk financieel geheel op eigen benen diende te staan. Om dat te kunnen realiseren 
moesten er minstens 25 betalende leden te zijn om de wekelijks, terug kerende kosten te 
kunnen dekken.

Uit een van de eerste notulen blijkt dat de geestelijk adviseur, Kapelaan de Bruijn zich bij de 
eerste officiële volleybalvergadering van 17 september 1958 in zaal Hassink  spontaan als lid 
aanmeldde.

Of hij ooit meegespeeld heeft vermelden deze notulen niet.

   

De deelneming aan de competitie is dat jaar gestart met één dames team en het lag in de 
bedoeling om met twee heren teams te starten.  Dit ondanks het feit dat er “slecht” negen 
mannelijke leden zijn. Enkele spelers, ook toen al gaven aan het niet bezwaarlijk te vinden 
om, indien noodzakelijk, twee wedstrijden per week te willen spelen.

De uitnodiging voor de vergadering van 13 januari 1959 werd al niet meer op een los blaadje 
geschreven maar vermeld in het clubblad.



   

Het eerste gekozen bestuur bestond, zoals op de achterzijde van een enveloppe stond te lezen, 
uit de voorzitter; Henk of Herman Hoppen, Harry van Dam als secretaris en als penning 
meester Diny van Oort.

Ook is in de verslaglegging van 1959 te lezen dat kapelaan de Bruijn heeft geïnformeerd met 
welk doel het openlucht toernooi georganiseerd was en dat hij het risico te groot vond om het 
opnieuw te organiseren. 
De Heer van Dam zegt vervolgens dat een klein toernooi zonder hoofdklassers, zeker nu 
volleybal aan populariteit gewonnen heeft haalbaar is.

Na enig heen en weer gepraat werd besloten om een kleine pauze in te lassen. 

De leden konden tijdens deze pauze onderling hierover van gedachten wisselen. 
Na de ingelaste pauze gaven de leden hun mening. 

Er moest in 1960 opnieuw een buiten toernooi komen en wel op Hemelvaart.
Door dit besluit is het legendarische HEVO Hemelvaart toernooi tot stand gekomen.

Helaas is na 40 jaar, door diverse oorzaken, een eind aan dit toernooi gekomen. 
Velen zullen zich dit gezellige en sportieve festijn nog herinneren.



Enige wetenswaardigheden uit die tijd, de zestiger jaren, willen we vermelden.

In deze tijd kostte een nieuwe bal twee en twintig gulden.

Een spaarregeling met “emmertjes” levert de grootste spaarder een paar gymnastiek schoenen 
op. 

De heren Oortwijn en de Jong voor de scheidsrechters van het Hemelvaart toernooi 
Langs de bewoners van Heino gingen om huishoudtrapjes te lenen. 

Na afloop bleek dat er geen volledige administratie was bijgehouden van wie welke trap was. 
De hilarische zoektocht naar de rechtmatige eigenaren kunt u zich wel voorstellen.

Ook werd er in die en latere tijd flink gespaard om onverwachte en verwachte uitgaven te 
kunnen doen.



  

Officieel werd een en ander pas in 1978, via notariële akte, beschreven door de toenmalige 
notaris A.M. Bremmers.

      
                                           
Het 25 jarige jubileum van de vereniging werd gevierd en met een jubileum magazine 
aangekondigd. 
Een en ander geïllustreerd met een fraaie voorpagina. Het zag er ook toen al netjes en 
verzorgd uit. Gelukkig waren er creatievellingen onder de leden die dit konden



De uitnodiging om te recipiëren bij deze gelegenheid vertoonde het logo dat ingevoerd was 
bij Hevo. 
Eenvoudig maar duidelijk.

Velen brachten hun gelukwensen persoonlijk maar ook vanuit sponsoren en andere hoeken 
kwamen de bloemen en brieven met cheques binnen op het secretariaat.

  



In 1980 verscheen het eerste door de algemene leden vergadering vastgesteld huishoudelijk  
reglement. 
De inschrijving bij de kamer van koophandel volgde op 7 maart 1989 waarbij
Piet de Jong, voorzitter, 
Mini Holterman penningmeesteres,
Anton Roelofs als secretaris 
gezamenlijk met een of meerder bestuurders als vertegenwoordiging ,volgens de statuten,
bevoegd werden verklaard.

Donderdag 12 mei 1983 organiseerde HEVO haar 25ste Hemelvaarttoernooi.

Dit jubileum werd met twee extra festiviteiten gevierd worden.



’s-Middags vanaf 14.30 uur tot 18.00 uur AVRO’s Top-Pop,

           

en een poging om het Nederlands record marathonvolleybal te verbeteren. 
Het stond op 30 uur en was gevestigd door PUNCH uit Delft. 
Natuurlijk zou deze record poging in de loop van de middag eindigen op het 
25ste Hemelvaarttoernooi 
Uit de aanmeldingen van de deelnemers, het spelende team,
Sjouke Dijkstra, Ben Klink, Henie Joxhorst, Jos Nijenkamp, Andre Roelofs, Gerard Blom.
Het bleek dat deze heren nogal wat noten op de zang hadden.

Vooral de opvang en persoonlijke begeleiding van een jonge dame uit de recreatie, 
harde rock muziek, elk uur met de pet rond voor de financiële ondersteuning van de spelers,
een psychiater van het eerste niveau en natuurlijk de tap na afloop werden op prijs gesteld.

Niet onvermeld mag worden dat velen zich hebben ingespannen om dit record te breken.
De commissie van Derk Jan Wiltjer, tevens verbalisant, Gerard Oortwijn en Wout Blom.



De medische staf onder begeleiding van de heren Pauw en Essing, de scheidsrechters, en 
vele anderen.

In ieder geval werd de record poging met succes afgesloten en werd een vermelding in de 
Guinness record boeken,  redaktie Nederland en Belgie behaalt.

Helaas kwam enige tijd later dit bericht:

Zoals altijd zijn er records om gebroken te worden. Immers men wil als sporter altijd sneller, 
langer en beter zijn de vorige.
Helaas het zij zo. 

Meer dan 40 jaar heeft dit toernooi, vanuit een regionaal gebeuren, een landelijke bekendheid 
Verworven.

Een foto impressie van dit toernooi.





 

  



                      

   

We pakken de draad weer op in 1984.

Voor de derde maal werd een heren team van de vereniging HEVO kampioen.
Hoewel de heren nerveus de wedstrijd starten en op een achterstand kwamen te staan, 
begonnen ze aan de in haal race en werd uiteindelijk met 3-0 gewonnen. Dit betekende het 
kampioenschap. Het is bijzonder om te weten dat de toenmalige aanvoerder dit berichtje uit 
zijn dagelijks te gebruiken portemonnee wist te toveren. 



         

Dat de Nederlandse Volleybal Bond ook toen niet zuinig met het opleggen van boetes was 
blijkt uit de diverse formulieren met aantekening, motivaties, waarom deze werden 
uitgedeeld.

Dat boekhouden toen net zo moeilijk en complex was als nu blijkt wel.
Van diverse aankopen zijn bonnetjes te vinden met gespecificeerd wat is aangekocht, 
hoeveelheid en natuurlijk de BTW. 
De achterzijde van de bekende sigarendoos heeft plaats gemaakt voor de enveloppe.



     

1994 opnieuw een jubileum uitgave. 
Het veertig jarige bestaan werd aangekondigd en groots gevierd. 
De afbeelding van de volleybal van Hevo was toen al in gebruik als club logo.
De vroegere oorspronkelijke tekening van het clubblad zijn gelukkig nog steeds terug te 
vinden op de jubileum uitgave.



Het briefpapier werd geprofessionaliseerd en voorzien van het HEVO logo.

 

Vervolgens breekt er een periode aan waarin HEVO veelvuldig kranten, sportrubrieken en 
sportbladen, haalde. 
Deze periode zal ons natuurlijk het helderste voor de geest staan. 
Immers wij maakten er met zijn allen als speler, trainer, scheidsrechter, bestuur, supporter en 
ouder deel van uit.

Een echte interland werd georganiseerd.
Dames Nederland tegen Japan.

Veel leden hebben geholpen om de speciale wedstrijdvloer te leggen. 
Hun pijnlijke knieën daarna zullen ze waarschijnlijk nimmer vergeten.

Ieder krantenbericht is verzameld en meestal van een datum voorzien. 
Het gaat te ver om deze allen te beschrijven. Vandaar een verzameling.



   

       

 



                               

 



      
                                



 
Het is leuk om te zien hoe kleine jongentjes van toen nu grote mannen zijn geworden met een 
vriendin en soms al met een eigen gezinnetje.



Zoals het met een sport vereniging gaat zijn er veel dames en heren teams gepromoveerd 
en/of kampioen geworden.

De kampioensfoto’s hangen allemaal in Sportcafe “Time Out” de verblijfplaats van de teams.
Ben en Diny Hurenkamp zwaaien daar al meer dan 25 jaar hun scepter en zullen vele verhalen 
van hun sportteams en individuele sporters hebben aangehoord. 
Hun teamschotels en hun vroegere ballen gehakt waren bij veel teams bekend.

Niet onvermeld mag worden dat zij daarmee ooit eens een gouden frikadel hebben gewonnen.

In deze uitspanning hangen dan ook de foto’s van alle teams die door de jaren heen 
gepromoveerd en/of kampioen zijn geworden.

 



  



Natuurlijk kom je, als je door een archief ploetert, vreemde zaken tegen.
Kennelijk is er ooit een archivaris geweest die het zonde vond om postzegels van de 
enveloppen weg te doen.
Ook kan het zijn dat hij gedacht heeft dat ze veel geld waard zouden worden en HEVO met de 
opbrengst van de veiling een groot feest bij een jubileum zou kunnen geven.
Dit is helaas ijdele hoop gebleken.

Maar toch het had zo kunnen zijn……………………………



In de loop der jaren zijn er veel sponsoren geweest die financieel hebben bijgedragen en of 
een team hebben gekleed.

Natuurlijk gaat onze grote dank daar naar uit. 

  

   

           



Dit was zomaar een greep uit de rijke historie van volleybal vereniging Hevo.
Onze dank gaat uit naar Simon Harder, die heel veel materiaal wat gebruikt was voor het 
jubileum boek, 50 jaar Hevo, nog op zijn pc had staan en belangeloos beschikbaar stelde voor 
de website.

We hopen dat U er van genoten heeft en wensen U veel volleybal plezier.

    


